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PROTOKÓŁ NR XXII/2012 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 6 czerwca 2012 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 6 

czerwca 2012 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 12
40

. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności / załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 10 radnych na ustawowy skład liczbowy - 10. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2/ do protokołu. 

5. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o zgłoszenie 

kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Jacek Bors zgłosił kandydaturę 

radnego p. Czesława Leweckiego, który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie 

zgłoszono. W głosowaniu za – 10 radnych na stan obecnych 10, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0.  

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o 

wprowadzenie zmiany do proponowanego porządku obrad w pkt. 8 Podjęcie 

uchwał w sprawie wprowadzenie ppkt c) zmian w budżecie miasta i gminy na 

2011 rok. Następnie odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Wybór sekretarza. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji.  

5.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
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7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta i Gminy oraz 

sprawozdania finansowego za 2011 rok. 

- omówienie sprawozdań przez Skarbnika Miasta i Gminy. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu 

z realizacji budżetu za 2011 rok. 

- przedstawienie oceny sprawozdania z wykonania budżetu za 2011 rok przez 

Komisję Rewizyjną.  

- przedstawienie oceny sprawozdania finansowego za 2011 rok przez Komisję 

Rewizyjną. 

- przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi absolutorium z wykonania budżetu za 2011 rok. 

- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym 

wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium 

z wykonania budżetu za rok 2011. 

- dyskusja. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2011 rok. 

b) udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2011. 

c) zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

W głosowaniu za przyjęciem zmian Przewodniczącego Rady Miejskiej za - 10, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto porządek obrad. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokoły z ostatnich sesji 

Rady wyłożone były do wglądu w Biurze Rady Miejskiej i zapytał czy są uwagi 

do protokołów z ostatnich sesji Rady. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, 

przystąpiono do głosowania na przyjęciem protokołów. W głosowaniu za – 10 

radnych na stan obecnych 10, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokoły z 

ostatnich sesji Rady zostały przyjęte.  

 

PKT 4 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Ignacy Król 
poinformował, że w dniu 29 maja 2012 roku odbyło się posiedzenie Komisji na 

którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Ocena realizacji budżetu za 2011 rok. 

2. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego (działki 

budowlane, ich ilość, stan tych działek, mieszkania komunalne). 
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3. Zapoznanie się z realizacją zadań inwestycyjnych na terenie miasta i gminy i 

wielkość przeznaczonych na nie środków oraz projektów o fundusze unijne i 

dofinansowanie z zewnątrz. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy zapoznała członków komisji ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu miasta i gminy za 2011 rok, sprawozdaniem z realizacji 

planu finansowego samorządowej instytucji kultury oraz informacją o stanie 

mienia komunalnego za 2011 rok. Członkowie Komisji zapoznali się również 

sporządzonym na dzień 31.12.2011 rok Bilansem z wykonania budżetu 

jednostki samorządu terytorialnego , Bilansem jednostki budżetowej i 

samorządowego zakładu budżetowego, Rachunkiem zysków i strat jednostki, 

Zestawieniem zmian w funduszu jednostki. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu. Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie powyższe informacje. 

 

Pani Burmistrz zapoznała członków Komisji z wnioskami złożonymi na 

realizacje zadań inwestycyjnych w 2011 roku na terenie miasta i gminy. 

Poinformowała, że w odpowiedzi na ogłoszony przez Lokalną Grupę Działania 

,, Gminy Nadpiliczne” w zakresie małych projektów w ramach Wdrażania 

Lokalnych Strategii Rozwoju Gmina Nowe Miasto nad Pilicą złożyła trzy 

wnioski: 

- zakup strojów ludowych dla Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

- zdobywanie wiedzy i umiejętności praktycznych poprzez cykl spotkań z 

ciekawymi ludźmi.  

- promocja aktywności lokalnej poprzez nagranie płyty orkiestry dętej w 

Żdżarach. 

Ponadto Burmistrz poinformowała o realizacji zadania dotyczącego 

zagospodarowania centrum wsi Wola Pobiedzińska. Działanie to jest 

finansowane z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów 

Wiejskich oraz współfinansowane z krajowego budżetu. 

Poinformowała również że został złożony wniosek o pozyskanie środków na 

realizację projektu wodno-kanalizacyjnego przy ul. Góra dla miejscowości 

Bełek, Świdrygały.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki poinformował, że na 

terenie miasta w rejonie ulicy Tomaszowskiej – Rawskiej do sprzedaży 

pozostało 25 działek budowlanych. Sukcesywnie co rok sprzedawane jest około 

trzech działek budowlanych i rolnych. Powiedział, że na osiedlu komunalnym 

przy ulicy Ogrodowej pozostało do sprzedaży 8 lokali mieszkaniowych, oraz 

lokale przy ulicy Bielińskiego i przy ulicy Tomaszowskiej. 

Spraw bieżących do komisji nie stwierdzono. 

 

W dniu 6 czerwca 2012 roku odbyło się posiedzenie Komisji na którym 

zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 
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2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków komisji z projektem 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. 

Poinformowała, że ustala się dochody budżetu miasta i gminy na 2012 rok w 

łącznej kwocie 19 433 316,16zł. z tego bieżące w kwocie 18 297 440,16zł. 

majątkowe w kwocie 1 135 876,00zł. Ustala się wydatki budżetu miasta i gminy 

na 2012 rok w łącznej kwocie 21 543 316,16zł. z tego bieżące w kwocie 

16 120 081,16zł. majątkowe w kwocie 5 423 2354,00zł. Zmianie ulega tabela Nr 

2 do uchwały budżetowej na 2012 rok ,,Plan wydatków budżetu miasta i gminy 

na 2012 rok” zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega 

Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2012 rok ,, Plan wydatków na zadania 

inwestycyjne w 2012 roku” zgodnie z załącznikiem Nr2 do niniejszej uchwały. 

Deficyt budżetu nie ulega zmianom i wynosi 2 110 000zł. Ustala się przychody 

budżetu w kwocie 2 160 000zł. Członkowie Komisji projekt uchwały 

zaopiniowali pozytywnie. W głosowaniu za- 4, przeciw – 0, wstrzymało się- 0. 

Spraw bieżących do komisji nie stwierdzono. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że w 

dniu 23 maja 2012 roku odbyło się posiedzenie Komisji na którym zajmowano 

się następującymi sprawami: 

1. 1. Omówienie sprawozdania finansowego za rok 2011. 

2. Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

3. Wypracowanie i sporządzenie wniosku o udzielenie bądź nie udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2011 rok. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej omówili sprawozdanie finansowe za rok 2011. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Pani Skarbnik Ewa Bator poinformowała, że pani Burmistrz przedłożyła Bilans 

z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu terytorialnego Rachunek 

zysków i strat jednostki ( wariant porównawczy), Bilans jednostki budżetowej i 

samorządowego zakładu budżetowego, Zestawienie zmian w funduszu jednostki 

sporządzone na dzień 31.12.2011r. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Członkowie Komisji wyrazili pozytywną opinię i w głosowaniu za 4 

radnych na stan obecnych 4, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Członkowie Komisji zapoznali się z opinią RIO w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2011 wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Członkowie Komisji wyrazili pozytywną opinię i w głosowaniu za 4 radnych na 

stan obecnych 4, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

w składzie 4 osób podjęli Uchwałę Nr 1/2012 Komisji Rewizyjnej w Nowym 
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Mieście nad Pilicą z dnia 23 maja 2012 roku w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium na podstawie wcześniej rozpatrzonego sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy za 2011 rok wraz z opinią Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie o tym sprawozdaniu, sprawozdania 

finansowego obejmującego bilans z wykonania budżetu Gminy oraz łączny 

bilans jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego Gminy, 

łączny rachunek zysków i strat jednostek Gminy, a także łączne zestawienie 

zmian w funduszu jednostek Gminy, informację o stanie mienia komunalnego 

wraz z opinią RIO Uchwała Nr Ra. 147.2012 Składu Orzekającego w 

Warszawie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 kwietnia 

2012 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Nowe Miasto n/ Pilicą sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2011 wraz z 

informacją o stanie mienia komunalnego. Uchwałę podjęto w wyniku 

przeprowadzonego jawnego głosowania w obecności 4 na regulaminową liczbę 

5 Członków Komisji przy 4 głosach za. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

Nie zgłoszono spraw bieżących do komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Stanisław Motyl 
poinformował, że w dniu 29 maja 2012 roku odbyło się posiedzenie Komisji na 

którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady 

Miejskiej. 

2. Opiniowanie projektów organizacyjnych szkół na rok szkolny 2012/2013. 

3. Analiza sposobu realizacji wniosków. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na sesję absolutoryjną nie ma aktualnie 

przygotowanych projektów uchwał. I poinformował również, że w momencie 

kiedy będzie opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w kwestii złożonego 

wniosku o udzielenie absolutorium przez Komisję Rewizyjną to sesja odbędzie 

się w dniu 6 czerwca 2012 roku.  

Dyrektorzy szkół Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą i 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach przedstawili projekty organizacyjne 

szkół na rok szkolny 2012/2013. Dyrektorzy podzielili się swoimi uwagami i 

problemami. Pani Dyrektor PG poinformowała, że w oparciu o przepisy prawa 

został stworzony arkusz organizacyjny opiewający na 9 klas, nabór to 65 dzieci. 

Nauczycieli pracujących jest 22. W szkole prowadzi się koła zainteresowań 

między innymi koło dydaktyczno - wyrównawcze, chór szkolny. Dzieci, które 

maja problemy w nauce mogą skorzystać z zajęć wyrównawczych. 

Wprowadzono dla ucznia tzw. pomoc psychologiczno – pedagogiczną. Brak jest 

problemów wychowawczych z uczniami. Pani Dyrektor zasygnalizowała 

problem ogrzewania hali sportowej i zaproponowała zamianę ogrzewania 

obecnego na tradycyjne kaloryfery tzn. poinformowała, jest w stadium 
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przemyśleń na ten temat przy czym zaznaczyła, że koszty eksploatacji będą 

mniejsze niż dotychczasowe przy zamianie tego systemu. Przewodniczący 

Komisji stwierdził, że alternatywne źródła ciepła muszą być brane pod uwagę. 

 

Następnie głos zabrał Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach 

poinformował, że w szkole jest 100 uczniów. Skład kadry się nie zmienił 

zatrudnionych jest w dalszym ciągu 13 nauczycieli. W szkole prowadzi się koła 

zainteresowań między innymi ekologiczne, artystyczne, plastyczne. Zostały 

zlikwidowane koła: polonistyczne, matematyczne, sportowe i gry i zabawy 

ogólnorozwojowe. Następnie zwrócił uwagę na potrzebę termomodernizacji 

budynku szkoły oraz pokrycia dachu. Odniósł się w kwestii modernizacji 

kotłowni stwierdził, że należałoby wykonać wymianę instalacji ponieważ 

obecna nie spełnia wymogów. Następnie objaśnił procedurę powstania oddziału 

przedszkolnego. Na dzień dzisiejszy żaden z czynników nie jest wykonany 

ponieważ jest brak lokalu. Dyrektor podniósł problem terenu parku przy szkole. 

Nadmienił o zaleceniach konserwatora zabytków stwierdził, że koszty 

wykonania inwentaryzacji przekraczają budżet szkoły. Teren wokół szkoły jest 

regularnie koszony i utrzymywany w należytym porządku.  

 

Komisja po długiej sensownej dyskusji wypracowała następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o zwiększenie liczby godzin zajęć dodatkowych 

na koła przedmiotowe polonistyczne oraz koło sportowe w 

Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach. 

2. Komisja wnioskowała żeby ustalić aktualny stan techniczny 

instalacji grzewczej i brak ocieplenia dachu budynku szkolnego w 

Żdżarach. 

3. Komisja wnioskowała o uzupełnienie planu organizacyjnego o 

koszty bieżące i wszystkie sprawy związane z utrzymaniem parku 

Żdżarach. 

4. Radny Tomasz Pietrucha wnioskował o naprawienie ławek na ul. 

Tomaszowskiej (prawa strona) w kierunku Jednostki Wojskowej. 

Posiedzenie zakończono. 

 

PKT 5 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła informację za 

okres międzysesyjny tj. od 11.05.do 6.06.2012 roku. 

 

1. W dniu 01 maja 2012 roku w Ośrodku Pracy Pozaszkolnej w Nowym 

Mieście nad Pilicą odbyło się doroczne spotkanie członków Klubu 

Honorowych Dawców Krwi „Kropelka”. 
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2. W dniu 12 maja 2012 roku na zaproszenie Burmistrza Miasta i 

Gminy Barbary Gąsiorowskiej i Członka Zarządu Powiatu Krzysztofa 

Fiksa do Nowego Miasta nad Pilicą przyjechał Marszałek Województwa 

Mazowieckiego Pan Adam Struzik. Podczas spotkania omawiano wiele 

ważnych spraw dotyczących naszej gminy m.in. budowa drogi łączącej 

drogę 707 z 728 (obwodnica), budowa ronda obok parku, możliwość 

zakupu nowego samochodu dla OSP Nowe Miasto oraz otrzymania 

używanych samochodów dla jednostek OSP: Godzimierz i Bieliny. 

 

3. W dniu 18 maja 2012 roku w Publicznym Gimnazjum im. Karola Wojtyły 

w Nowym Mieście nad Pilicą miały miejsce uroczyste obchody Święta 

Patrona Szkoły - Karola Wojtyły.  

 

4. W dniu 19 maja 2012 roku z nowomiejskiego parku rozpoczął się 3,5-

kilometrowy bieg pod hasłem” Nowe Miasto biega – biegam i Ja”. 

Organizatorami imprezy byli UMiG Nowe Miasto nad Pilicą, 

Stowarzyszenie Biegiem przez Polskę i Szkolny Związek Sportowy Nowe 

Miasto nad Pilicą. W biegu uczestniczyło 223 osoby. Coraz więcej rodzin 

biega wspólnie. Stowarzyszenie Biegiem przez Polskę zaprasza do biegania 

w nowomiejskich lasach już 16 czerwca na 2. Cross Maraton nad Pilicą. 

 

5. W dniu 22 maja 2012 roku ogłoszono przetargi nieograniczone na 

przebudowę drogi gminnej Rokitnica – Godzimierz i drogi gminnej we wsi 

Wierzchy. Termin składania ofert upływa 6 czerwca 2012 roku o godz. 10. 

 

6. W dniu 23 maja 2012 roku dokonano odbioru końcowego zadania pod 

nazwą przebudowa drogi gminnej Bieliny – Jankowice na odcinku 1230 mb 

o szerokości 4 m. Koszt zadania 283 735,23 zł brutto. Wykonano 

nawierzchnię bitumiczną o grubości 5 cm wraz z poboczami gruntowymi. 

Mieszkańcy dołożyli 7000 zł. 

 

7. W dniu 28 maja 2012 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem 

TRANSMAR z Radomia na przebudowę drogi gminnej we wsi Bełek i 

ulicy Polnej w Nowym Mieście na kwotę brutto 310 786,81 zł z czego: 

 droga we wsi Bełek  - 288 361,07 zł 

 ulica Polna   -   22 425,74 zł 

 

8. W dniu 28 maja 2012 roku obchodzony był uroczyście Dzień Patrona 

Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 

Nowym Mieście nad Pilicą. W tym roku szkoła świętowała jubileusz – 

dziesiątą rocznicę nadania imienia wielkiego Polaka – Stefana 

Wyszyńskiego. 
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9. W dniu 29 maja 2012 roku podpisano umowę z Warszawskim 

Przedsiębiorstwem Mostowym z Warszawy na opracowanie dokumentacji 

projektowo kosztorysowej wraz z uzyskaniem pozwolenia na budowę 

mostu na rzece Pilicy w miejscowości Domaniewice. Koszt opracowania 

60 024,00 zł. 

10. W dniu 30 maja 2012 roku odbył się odbiór końcowy zrealizowanego 

zadania w postaci przebudowy drogi wojewódzkiej nr 707 Nowe Miasto - 

Rawa Mazowiecka o długości 3600 mb. Przebudowano drogę na odcinku 

od Jankowic w kierunku Nowego Miasta. Przeprowadzono renowacje 

rowów łącznie z poboczami oraz wykonano zjazdy. Wartość zadania 2 172 

000,00 zł. W odbiorze udział wzięli przedstawiciele Mazowieckiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich, władze miasta i gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą, inspektor nadzoru i wykonawca. 

 

11. W dniu 31 maja 2012 roku dokonano odbioru wyremontowanego dachu na 

budynku świetlicy wiejskiej i remizy strażackiej we wsi Rosocha. Zakres 

robót obejmował: pokrycie dachu blachą trapezową, remont 9 kominów, 

wymianę obróbek blacharskich (rynny i rury spustowe). Wartość zadania: 

 

12. W dniu 1 czerwca 2012 roku odbyło się uroczyste wręczenie nagród 

dzieciom z PSP w Nowym Mieście nad Pilicą oraz PSP w Żdżarach, które 

wzięły udział w II edycji Ogólnopolskiego Konkursu Plastycznego 

„Bezpiecznie na wsi – czy upadek to przypadek". Nagrody rzeczowe dla 

laureatów zostały ufundowane przez KRUS Oddział Regionalny 

w Warszawie, Starostwo Powiatowe w Grójcu oraz Gminę Nowe Miasto 

nad Pilicą. 

 

13. W dniu 5 czerwca 2012 roku rozstrzygnięty został przetarg nieograniczony 

na dowóz uczniów do szkół podstawowych i gimnazjum w roku szkolnym 

2012/2013 do 2014/2015. Wpłynęły trzy oferty. Najtańszą ofertę złożył 

PKS Grójec. 

 

14. Gmina Nowe miasto nad Pilicą złożyła następujące wnioski o 

dofinansowanie ze środków unijnych; 

 

1. Zakup strojów ludowych dla kapeli, którą w przyszłości będziemy 

reaktywować 

2. Dofinansowanie festynu 

3. Budowa 2 pomostów dla kajaków 

4. Rozbiórka budynku po „ starym urzędzie” 

 

15. Po 17 latach nasza drużyna piłkarska „ Pilica” awansowała do „ 

Okregówki” Słowa podziękowania dla prezesa klubu pana Tomasza 
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Szymańskiego i trenera pana Łukasza Wiśnika oraz wszystkich 

zawodników i wspierających klub za prezent w postaci awansu drużyny. 

16.  W związku z zakupem nowego samochodu dla OSP Nowe Miasto miło mi 

jest poinformować o otrzymaniu pierwszej dotacji na ten cel w kwocie 

100 000 zł. 

Pani Burmistrz pogratulowała prezesowi p. Szymonowi Szymańskiemu, 

trenerowi p. Łukaszowi Wiśnikowi, drużynie piłkarskiej za zajęcie I miejsca w 

Lidze Okręgowej. 

Radna p. Anna Czerwiowska podziękowała pani Helenie Pardej i pani 

Małgorzacie Woźniak za zorganizowanie spotkania kobiet którego tematem był 

apel o systematyczne przeprowadzanie badań mammograficznych.  

 

PKT 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w większości 

uroczystościach uczestniczył z panią Burmistrz. Złożył gratulacje i wyrazy 

uznania za pracę i działanie prezesowi klubu, trenerowi oraz drużynie 

piłkarskiej z okazji awansu zajęcia I miejsca w Lidze Okręgowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady wpłynęły 

pisma: 

- od p. Burmistrz wniosek o zwołaniu sesji Rady Miejskiej z dnia 11.05.2012 r. 

- od p. Burmistrz wniosek o zwołaniu sesji Rady Miejskiej z dnia 21.05.2012 r.  

- Sprawozdanie finansowe za 2011 rok z dnia 23.05.2012r. 

- Uchwała Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z dnia 23.05.2012 roku. 

- Pismo p. Mariana Dziedzica z dnia 05.06,2012 roku dotyczące uchylenia 

uchwały Nr XVIII/106/2012 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z 

dnia 16 marca 2012 r. w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2013.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie 

wznowiono obrady.  

 

PKT 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił 

Skarbnika Miasta i Gminy p. Ewę Bator o przedstawienie sprawozdania z 

wykonania budżetu miasta i gminy za 2011 rok. Skarbnik Miasta i Gminy p. 

Ewa Bator poinformowała, że Burmistrz Miasta i Gminy zgodnie z ustawą o 

finansach publicznych przedłożyła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 

miasta i gminy za 2011 rok, sprawozdanie z realizacji planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury oraz informację o stanie mienia komunalnego 

za 2011 rok. Sprawozdanie obejmuje wykonanie dochodów i wydatków w 

zakresie zadań własnych gminy, zadań zleconych przez administrację rządową, 

zadań zrealizowanych na podstawie porozumień między jednostkami samorządu 

terytorialnego oraz przychodów i wydatków samorządowego zakładu 
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budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych działającego od dnia 1 stycznia 

2011 roku, zrealizowanych inwestycji, sprawozdania z działalności 

samorządowej instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

jako dokument towarzyszący sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011 rok. 

W pierwotnej wersji uchwały budżetowej na 2010 rok Rada Miejska uchwaliła 

dochody w wysokości 19 504 528zł. , dochody bieżące 17 168 472zł. , wydatki 

majątkowe 2 336 056zł. , natomiast wydatki w wysokości 21 746 648zł. , 

wydatki bieżące 15 924 963zł. , wydatki majątkowe 5 821 685zł. , gdzie 

planowany deficyt wynosił 2 242 120zł. Nowelizacji uchwały budżetowej 

dokonywano w trakcie roku budżetowego na podstawie uchwał Rady Miejskiej 

oraz Zarządzeń Burmistrza. Po uwzględnieniu wszystkich uchwał Rady 

Miejskiej oraz Zarządzeń Burmistrza Miasta i Gminy plan dochodów budżetu 

wyniósł 21 432 713,69zł. , zaś plan wydatków budżetu wyniósł 

21 780 113,69zł., z planowanym deficytem budżetu w wysokości 347 400,00 zł. 

a jako źródła pokrycia deficytu wskazano przychody z tytułu nadwyżki 

budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 247 400,00zł. oraz wolne środki w 

wysokości 100 000,00zł. W ramach dochodów i wydatków określone zostały 

środki na realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej i innych 

zadań zleconych gminie ustawami w wysokości 2 261 540,59zł. Otrzymano 

również dotacje na zadania własne gminy w kwocie 297 704zł. Po 

uwzględnieniu wszystkich zmian w budżecie plan dochodów i wydatków w 

zakresie dotacji celowych zamknął się kwotą 2 559 244,59zł. Zrealizowane 

dochody w stosunku do przyjętego planu w roku 2010 wynosiły 97,90% , 

natomiast w roku 2011 wynoszą 97,73%. Dochody budżetu zostały 

zrealizowane w wysokości przewidywanego planu. Skarbnik Miasta i Gminy 

pani Ewa Bator poinformowała, że wykonanie budżetu zrealizowało się w 

następujących wielkościach dochody budżetu zamknęły się kwotą 

20 946 312,26zł. w tym dochody bieżące 17 565 934,26zł., dochody majątkowe 

3 380 378,00zł., wydatki budżetu zamknęły się kwotą 20 075 561,40zł., w tym 

wydatki bieżące 15 495 546,52zł. , wydatki majątkowe 4 580 014,88zł.  

Kwota nadwyżki na koniec roku wyniosła 870 750,86zł. Stan zadłużenia gminy 

wyniósł 100 000zł. wystąpiły należności wymagalne w kwocie 492 786,91zł. 

Nie było zobowiązań wymagalnych. Omówione zostały również załączniki do 

przedstawionego sprawozdania z wykonania budżetu. Pytań i uwag do 

przedstawionego sprawozdania nie stwierdzono. Załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdania finansowe za 2011 rok: Bilans z 

wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego Gminy Nowe Miasto 

nad Pilicą sporządzonego na dzień 31.12.2011r. aktywa stan na koniec roku 

środki pieniężne wynosiły 1 429 742,83zł. należności finansowe 32 000,00zł., 

należności od budżetów 115 132,95zł. Łączna suma aktywów wynosiła 

1 576 875,78zł. Pasywa: stan na koniec roku zobowiązań wynosił 100 003,46zł. 

,natomiast aktywa netto budżetu wynosiły 1 120 301,32zł. inne pasywa 
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356 571,00zł. Łączna suma pasywów wynosiła 1 576 875,78zł., Bilans jednostki 

budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego sporządzony na dzień 

31.12.2011r. aktywa trwałe na koniec roku wynosiły 31 379 412,69zł. , aktywa 

obrotowe wynosiły 644 205,40zł. , Suma aktywów na koniec roku wynosiła 

32 023 618,09zł., suma pasywów na koniec roku wynosiła 32 023 618,09zł. 

,Rachunek zysków i strat jednostki(wariant porównawczy) sporządzony na 

dzień 31.12.2011r. , stan na koniec roku poprzedniego (zysk) wynosił 

3 403 752,76zł., stan na koniec roku bieżącego (zysk) wynosił 4 184 109,97zł. 

Zestawienie zmian w funduszu jednostki sporządzony na dzień 31.12.2011r. 

stan na koniec roku poprzedniego (fundusz) wynosił 20 638 139,71zł. , stan na 

koniec roku bieżącego (fundusz) wynosił 31 130 911,23zł. Pytań i uwag do 

przedstawionego sprawozdania nie stwierdzono. Załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przedstawił 

Uchwałę Nr Ra.147.2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 kwietnia 2012r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowe Miasto n/Pilicą 

sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2011 wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego. Załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 23 maja 2012 roku rozpatrzyła 

pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdanie z 

wykonania budżetu Gminy za 2011rok.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w dniu 25 kwietnia oraz 23 maja 2012 

roku rozpatrzyła pozytywnie przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy 

sprawozdanie finansowe za 2011 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek przedstawiła 

uchwałę Nr 1/2012 Komisji Rewizyjnej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 23 

maja 2012 roku w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium. Załącznik nr 6 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przedstawił 

Uchwałę Nr Ra. 211.2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 24 maja 2012 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium z wykonania 

Budżetu za rok 2011. Załącznik nr 7 do protokołu. 
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Radny Tadeusz Jędryka zapytał na jaką kwotę gmina może udzielić 

umorzenia podatku. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na dzień 

dzisiejszy nie ma prawnej granicy umorzenia podatku.  

 

Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczo – 

Budżetowej p. Ignacy Król podziękował i pogratulował pani Burmistrz , że 

udało się w 98% zrealizować budżet i wielki jest to sukces i należy się tylko 

cieszyć.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Stanisław Motyl 

pogratulował pani Burmistrz właściwego sposobu realizacji budżetu, 

elastyczności w działaniu, pozyskania środków z zewnątrz zdecydowanie 

poprawiają naszą możliwość inwestowania. Życzył dużo sił, zdrowia do 

konsekwentnej pracy przy realizacji kolejnego budżetu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk pogratulował pani 

Burmistrz, pracownikom wyniku końcowego pomimo wielu trudności, które 

występowały podczas realizacji budżetu, różnego rodzaju kontroli bo wiadomo 

że pracownicy musieli przygotować dokumenty do kontroli to wynik końcowy 

jest lepszy niż w roku 2010 udało się zrealizować budżet i to w dużo lepszym 

poziomie.  

 

PKT 8a 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy za 2011 rok. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu jawnym za 12, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0, na stan obecnych 12 radnych uchwalono Uchwałę Nr 

XXII/119/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 8/ do 

niniejszego protokołu. 

PKT 8b 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta i Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 

2011. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały w głosowaniu jawnym za 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, na stan 

obecnych 12 radnych uchwalono Uchwałę Nr XII/120/2012 w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 9/ do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk wręczył kwiaty i 

pogratulował Burmistrz Miasta i Gminy pani Barbarze Gąsiorowskiej 

osiągnięcia wspaniałego wyniku oraz podziękowania skierowane były do 

pracowników Urzędu. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Czesław 

Lewecki życzył zdrowia mniej kontroli i pozyskiwania więcej środków z 

zewnątrz. Do gratulacji dołączyli się radni i sołtysi obecni na sali. 
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Pani Burmistrz podziękowała panu Przewodniczącemu Rady Miejskiej, Radnym 

za dobrą współpracę i wyrozumiałość w realizacji tego budżetu. Burmistrz 

podziękowała za zaangażowanie podczas każdej podjętej inwestycji. Pomimo 

wielu trudności udało się wykonać wiele inwestycji, wspólnie osiągnąć cel, 

jakim jest poprawa jakości życia mieszkańców. W realizacji budżetu odegrały 

starania dobrze napisane wnioski o dofinansowania i dalsze podziękowania pani 

Burmistrz skierowała do Pana Krzysztofa Fiksa - Członka Zarządu Powiatu 

Grójeckiego i pani Teresy Bogdańskiej. Zaznaczyła, że w realizacji zadań 

założonych w budżecie pomogło jej wiele osób i w związku z tym chciałaby 

również podziękować pracownikom Urzędu, sołtysom, mieszkańcom oraz 

wszystkim tym, którzy przyczynili się do realizacji naszych wspólnych zadań. 

To również dzięki waszej ciężkiej pracy i zaangażowaniu nasza gmina zaczyna 

odnosić coraz większe sukcesy. Wszystkie te sukcesy mobilizują do jeszcze 

bardziej wytężonej pracy i działania. Zrobię wszystko, aby nasza gmina i miasto 

rozwijało się dynamiczniej – dodała Burmistrz, dziękując raz jeszcze za 

jednomyślne udzielenie absolutorium. 

 

PKT 8c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. Skarbnik p. 

Ewa Bator poinformowała, że ustala się dochody budżetu miasta i gminy na 

2012 rok w łącznej kwocie 19 433 316,16zł. z tego bieżące w kwocie 

18 297 440,16zł. majątkowe w kwocie 1 135 876,00zł. Ustala się wydatki 

budżetu miasta i gminy na 2012 rok w łącznej kwocie 21 543 316,16zł. z tego 

bieżące w kwocie 16 120 081,16zł. majątkowe w kwocie 5 423 2354,00zł. 

Zmianie ulega tabela Nr 2 do uchwały budżetowej na 2012 rok ,,Plan wydatków 

budżetu miasta i gminy na 2012 rok” zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej 

uchwały. Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2012 rok ,, Plan 

wydatków na zadania inwestycyjne w 2012 roku” zgodnie z załącznikiem Nr2 

do niniejszej uchwały. Deficyt budżetu nie ulega zmianom i wynosi 2 110 000zł. 

Ustala się przychody budżetu w kwocie 2 160 000zł. Pytań nie stwierdzono i 

przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 12, 

na stan obecnych 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę 

Nr XXII/121/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi /załącznik nr 10/ 

do niniejszego protokołu. 
 

PKT 9 

Na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęła do Burmistrz Miasta i 

Gminy interpelacja radnego Stanisława Orzeszka /załącznik nr 11/ do protokołu 

i interpelacja radnego Tomasza Pietruchy za pośrednictwem radnego Stanisława 

Orzeszka /załącznik nr 12/ do protokołu.  
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PKT 10 

Sołtys Bielin p. Elżbieta Bors podziękowała pani Burmistrz za działania dla 

dobra społeczności na terenie gminy. Wyraziła swoje niezadowolenie do osób 

dzięki którym wiele służb kontrolnych przeprowadza kontrole w Urzędzie, które 

nie mają pokrycia w rzeczywistości, a w związku z powyższym przesłuchiwani 

są również sołtysi.  

Radny Rady Miejskiej p. Ignacy Król prosił o wystosowanie pisma do 

Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich z prośbą o naprawienie 

przystanków autobusowych.  

Sołtys Nowych Łęgonic p. Eugeniusz Bystrosz prosił o naprawę sołeckich tablic 

informacyjnych.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Czesław Lewecki zwrócił uwagę, że 

podczas koszenia trawy przydrożnej zostają uszkodzone słupki wskaźnikowe. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. Szczegółowy przebieg 

obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i stanowi integralną część 

protokołu. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Marzena Białas       Zbigniew Kacprzyk 

 

 

 

 


